
BESZÁMOLÓ 

Néhány rövid eredmény 

 Elkészült az ELTE TTK HÖK új 

organogramja. 

 Kihelyezésre kerültek a Mentor-

rendszer népszerűsítő plakátjai. 

 Megtörtént a kapcsolatfelvétel a 

Doktorandusz Önkormányzattal. 

 Elkezdtem megszervezni a HÖK 

karácsonyt, azon belül is az an-

gyalkázást. 

A továbbiakban 

 Belső kommunikáció 

 Egyetemen belüli kommuni-

káció 

 EHSKB 

 Egyetemen kívülre elérő kom-

munikáció 

 Online felületek 

 Vezetőképző 

 Elnökhelyettesi feladatok 

 Egyebek 

Időrendi bontás 
Az elmúlt időszak rengeteg elfoglaltsággal járt. A fontosabb, előre terve-

zett események, amin részt vettem: 

Ezeken kívül több személyes egyeztetésen részt vettem. 

 

 

Török Mátyás 
Kommunikációs elnökhelyettes 

 2015.10.13—2015.11.28. 

2015.10.19 Választmány 

2015.10.21 EHSKB ülés 

2015.11.02 Választmány 

2015.11.03 Tisztségviselői és képviselői csapatépítés 

2015.11.04 EHSKB ülés 

2015.11.04 ELTE HÖK elnökségi ülés 

2015.11.05-08. HÖOK vezetőképző 

2015.11.09 Tisztségviselői ülés 

2015.11.24 Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2015.11.24 EHSKB ülés 



Egyetemen belüli kommunikáció 

Bevonó délután 

A Bevonó délután sosem százakat mozgatott meg, de a tavalyi érdeklődéshez képest (~2  új ember) meglehetősen 

jól teljesített: 24 új ember jelent meg, ennek kb. a fele a végéig ott maradt. Az eseményen egy rövid felvezető után 

a tanulmányi ügyekről, az esélyegyenlőségről, a Tétékás Nyúzról és a  TTK Hallgatói Alapítványról hallhattak elő-

adást. Kimondottan pozitívum, hogy érkeztek az előadókhoz kérdések . Remélem, a jövőben is találkozhatunk 

ezekkel az emberekkel. 

Plakátolás 

A plakátolás továbbra is kétemberes munka, amivel alapvetően nincs nagy baj, hiszen Luca és én meg tudjuk olda-

ni, amit kell. A jövőben mégis több emberre lesz szükség, hiszen most, hogy egy hétig nem tudtam a plakátokkal 

foglalkozni, rengeteg felgyülemlett. Szerencsére csak két olyan plakát volt, ami ezalatt lejárt, a többi nem vesztette 

aktualitását. 

Tétékás Nyúz 

A Tétékás Nyúzba az elmúlt időszakban 6 cikket írtam, illetve igyekeztem olyan cikkeket összegyűjteni a HÖK-ös 

oldalakra, amik valóban érdekelhetik a hallgatókat. Remélem, legalább egy minimális terhet le tudtam ezzel venni 

Ákos válláról. 

EHSKB 

Az utóbbi időben többször üléseztünk. Azon kívül, hogy csapatépítő feladatokat csináltunk, három szálra fűződtek 

fel a feladataink: a Brand-kérdőív kiértékelése, következtetések előkészítése; az OMHV kampány előkészítése; a 

Karácsony Hőse program promotálása. Ez úton is  szeretnék mindenkit megkérni, hogy amennyiben még nem ho-

zott be ajándékcsomagot a gyerekeknek, úgy tegye meg! 

Belső kommunikáció 

Tisztségviselői és képviselői csapatépítés 

Bár hosszú előkészítés után valósult meg ez az esemény, és jóval előre szóltam is a tiszt- 

ségviselőknek és a képviselőknek, hogy jöjjenek, az érdeklődés hihetetlenül alacsony volt. 

A 63 meghívottból 35 vissza se jelzett, végül pedig összesen 14-en voltunk jelen. Ennek ellenére én úgy gondo-

lom, hogy érdemes volt megtartani az alkalmat, mert a jelenlévők visszajelzései alapján sikerült egy jó progra-

mot összeállítanom. A cél a volt, hogy akik eljönnek, jobban megismerhessék egymást, és játékos feladatok 

megoldása közben jól érezzék magukat. Egy rajz és néhány információ elhelyezésével egy A3-as papíron pedig 

haza is vihettek valamit az eseményről.  A csapatépítésről a 11. 06-án megjelent Tétékás Nyúzban szerepelt egy 

féloldalas cikk. 

Tisztségviselői ülés 

 Az eseményre majd’ az összes tisztségviselő eljött, ennek kimondottan örültem, főleg a csapatépítés népszerű-

ségének fényében. A délutánt Zsolti koordinálta le, én csak leszerveztem. Mindenki elmondta, hogy érzi magát, 

milyennek a munkáját. Ez azért volt fontos, hogy lássuk, mit csinál a másik, hiszen a jövő egyik legfontosabb 

feladata az ELTTE TTK HÖK-ként való közös fellépés, a tisztségviselők munkájának összekoordinálása és a 

közös stratégia kiépítése. Emellett megbeszéltünk néhány fontos változtatást - jogosultságok, a Trello projekt-

menedzser használata - amivel a mindennapi munka egyszerűbb és követhetőbb lett. 



Egyetemen kívülire 

elérő kommunikáció 

Középsuli program 

Én is és a mentorkoordiná-

tor is többször szóltunk a 

mentoroknak, hogy keres-

sék fel a volt középiskoláju-

kat: mehetünk-e előadást 

tartani. Ennek következté-

ben jó pár hely bekerült a 

táblázatba, de messze nem 

annyi, mint amennyi lehet-

ne. Így továbbra is bíztatok 

mindenkit a cselekvésre! 

Szakterületi előadás 

anyagok 

A középsuli programhoz 

kapcsolódóan az egyes 

szakterületekről szeretnék 

anyagokat, amik elhangoz-

hatnak az előadásokon. 

Ezek elkészítésére a szakte-

rületi koordinátorokat kér-

tem meg, remélem, el is 

fogják őket időben küldeni. 

Megkeresések 

Ide kapcsolódik még, hogy 

egy szentendrei középisko-

lából és a Trefortból is meg-

kerestek már, hogy tarta-

nánk-e ott bemutató elő-

adást. Mivel én mindenkép-

pen szeretném ezeket az 

alkalmakat, még fontosabb, 

hogy az előadások anyagai 

elkészülhessenek. 

Online felületek 

A tisztségviselői ülés óta a HÖK facebook oldalán és honlapján kívül a 

Tétékás Nyúz oldalával és honlapjával is foglalkozom. Megegyezés sze-

rint a HÖK honlapjára csak a legfontosabb információk kerülnek ki,  a 

facebook oldalra pedig szintén csak az olyan hírek, amik „komolyabb 

hangvételűek”. Minden más hirdetésre ott lesz a Tétékás Nyúz oldala, 

honlapja. Erre szükség is lesz, hiszen az elmúlt időszakban rengeteg meg-

keresés érkezett, amiket megfelelően kell kezelni. 

HÖK honlap 

A HÖK honlapon frissítettem a rögzített bejegyzéseket, hogy csak az ma-

radjon ott, ami valóban fontos. Ezen kívül 8 bejegyzést tettem közzé. 

HÖK facebook oldal 

A facebook oldal kedveléseinek száma 18-cal nőtt, az elérések száma kb. 

1000-ről kb. 3000-re - ebben persze a Gólyabál közelsége is közrejátszott. 

Összesen 18 bejegyzést tettem közzé. 

Tétékás Nyúz honlap 

Itt még csak egy bejegyzést tettem közzé, a továbbiakban igyekszem job-

ban kihasználni ezt a felületet is. 

Tétékás Nyúz facebook oldal 

Az oldal kedveléseinek száma 9-cel nőtt, az elérések száma viszont kb. 

300-ról kb. 200-ra csökkent. Ezen igyekszem a jövőben javítani. 

Vezetőképző 

A HÖOK vezetőképzője Keszthelyen történt, november 5-től 8-ig. Ötödi-

kén este megérkeztünk, nyolcadikán pedig csak távoztunk, így az érdemi 

munka hatodikán és hetedikén történt. Hatodikán kommunikációs trénin-

gen vettünk részt, olyan játékokat tanultunk, amelyek hozzájárulhatnak 

személyes fejlődésünkhöz is, illetve szándékomban áll ezek felhasználása 

a jövő csapatépítő alkalmain is. Hetedikén délelőtt előadásokat hallgat-

tunk meg más egyetemek kommunikációs stratégiájáról, illetve az RTL 

Klub kommunikációjáról, délután pedig egy projektmunkában vettünk 

részt, ami arra irányult, hogy kevéssé kellemes témákról hogyan kell a 

hallgatókat tájékoztatni. Összességében hihetetlenül hasznosnak találtam, 

örülök, hogy volt lehetőségem ott lenni. 

 



Megjegyzések 

Remélem, ez az újfajta 

beszámoló-elrendezés 

könnyebben olvasható, és  

jobban ráveszi a képvise-

lőket, hogy végigolvassák 

a beszámolómat. 

Emellett elnézést kérek, 

hogy félórás késéssel kül-

döm be a beszámolómat, 

de a szakdolgozat írása 

közben kissé elnéztem az 

időt. Remélem, az elvég-

zett munkám minősége 

fogja befolyásolni a be-

számolóm elfogadását, 

nem a késés. 

Elnökhelyettesi feladatok 

Elnökhelyettesként a Választmány delegáltja vagyok, és ezeken az ülése-

ken igyekszem mindig részt is venni - a legutóbbi, 16-án tartott ülésen 

sajnos nem tudtam megjelenni. Igyekszem minden problémás kérdésben 

állást foglalni, mert tudom, hogy az elnökhelyettesek véleménye sokaknak 

mérvadó lehet. Fontosnak tartom, hogy az elnökhelyettesek készen legye-

nek egyetemi szinten képviselni hallgatóink érdekeit, ha arra bármikor  

szükség lesz. November negyedikén helyettesítettem Zsoltit az elnökségi 

ülésen, ahol hozzászóltam a Hallgatói Szolgáltató– és Sportközpont  mun-

katársának beszámolójához. 

Egyebek 

Elmaradásaim 

A „Tudod-e?” rovat még mindig nem készült el, ennek az az oka, hogy 

nem volt még időm olyan struktúrát kitalálni hozzá, aminek következté-

ben a hallgatók számára valóban érdekesek lesznek a megosztott informá-

ciók. Ezt igyekszem majd pótolni. 

Elmaradások felém 

Bár a tisztségviselői ülésen elhangzott, hogy a kártyám jogosultságát meg-

növelik, illetve a hallgatói irodákhoz kapok kulcsot, ez a mai napig nem 

történt meg, még értesítés szintjén („folyamatban van”) sem. 

Készülőben 

Készülőben van egy össz-Lágymányos plakátolási szabályzat, amit a 

TáTK-s és IK-s kollégákkal együtt fogok elkészíteni, remélem, minél ha-

marabb sikerül megvalósítani. 

Jövő félév elejére tervezünk egy Ösztöndíjas Fórumot szervezni, ahol a 

hallgatók megismerhetik az ösztöndíjpályázatok új kereteit.  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

Török Mátyás 

Kommunikációs elnökhelyettes 

kommeh@ttkhok.elte.hu 

 

 


